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Verslag 

 
Aanwezig: Jolien De Cock (OEH), Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), 
Annelies Van Geyte (ACDL) , Jens Maenhout (HALE), Erwin Scheys (ACKO), Peter 
Wijns (ACHL), Owen Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

1 Bespreking regiovergaderingen PUP-MIN 

Een nog niet afgewerkt globaal verslag werd voor de vergadering aan de leden 

bezorgd. Dit verslag wordt nog verder afgewerkt en vervolgens ook aan alle 

aanwezigen van de regiovergaderingen én de clubsecretarissen, jeugdcoördinatoren 

bezorgd. 

 

 Voorstellen tot vernieuwing? 

Er wordt een volgende vergadering gepland om specifiek voorstellen te bespreken, 

deze worden door iedereen voorbereid. 

Belangrijke aandachtspunten: 

- Ideeën om wedstrijden organisatorisch beter te maken 

- Ideeën om disciplines inhoudelijk aan te passen 

- Rekening houden met feedback uit de overlegmomenten 

 

Betrekken stakeholders: enquête voorzien om verder mee te beslissen over de 

voorstellen. 

 

 Vergelijking buitenland? 

De verschillende trainings- en competitiesystemen uit onze buurlanden worden 

nogmaals bestudeerd zodat we ons voor bepaalde zaken ook daarop kunnen richten 

alvorens bepaalde beslissingen worden genomen. 

 

 RLE 

Uit de regiovergaderingen bleek dat er niet veel animo is om een scoresysteem 

volgens (dag)leeftijd te gebruiken. Omdat we vanuit de federatie wel nog steeds heel 

benieuwd zijn naar de gevolgen van het relatieve leeftijdseffect en de eventuele 

mogelijkheden die er zijn om deze effecten te verminderen, zullen we samen met de 

hoge school HoWest verdere studie doen van de wedstrijdgegevens.  

We wachten nog op de resultaten van de eerste disciplines die werden onderzocht. 

 

 Interpellatie DCLA op AV 

Op de algemene vergadering werd de interpellatie van DCLA behandeld. Er werd 

afgesproken dat verdere stappen in de hervorming bij Pupillen en Miniemen worden 

afgestemd met de clubs. Doel is wel nog steeds om vernieuwing tegen volgend 

zomerseizoen (2024) te introduceren. Aangezien de kalender reeds in het najaar van 

2023 wordt opgemaakt stellen we ons als eindpunt september om definitieve 

beslissingen te nemen. 

2 KAN-BEN 

 Veldlopen: inschrijvingen -> controle deelnames 

Bij het nieuwe seizoen willen we op de startnummers bij Kangoeroes en Benjamins 

ook een QR-code drukken. Dan kunnen bij het veldlopen ook de aankomsten gescand 

worden zodat er correctere statistieken kunnen worden bijgehouden van de 

deelnames. De uitslagen mogen niet zichtbaar zijn, dit moet afgestemd worden met 

atletiek.nu.  
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 Discussie voor-achterlopers en te lopen afstand: Voorstel van het veld: enkel 
achterlopers 

Vaststellingen:  

- Voorlopers lopen vaak te snel 

- Op verschillende omlopen gevaarlijke situaties 

- De tragere lopertjes lopen nu vaak toch boven hun limiet omdat ze de 

voorlopers niet kunnen volgen. 

We wachten verdere beslissingen over aanpassing van het uithoudings/afstandlopen af 

als we meer weten over de fysiologie bij kinderen. Er wordt momenteel meer 

onderzoek naar gedaan. 

 

 Procedure start sprint. 

Op vraag van een aantal starters hebben we nagekeken hoe de procedure van de 

starts bij de spint worden gegeven. 

De commando’s ‘op uw plaatsen, klaar, *klap*’ zijn gelijk aan deze bij alle andere 

leeftijdsgroepen. Er is voornamelijk enige onenigheid over de procedure aan de lijn 

(aangezien geen startblokken worden gebruikt). In de opleiding wordt aangegeven dat 

de kinderen reeds aan de startlijn klaar staan, in het handboek staat dit niet specifiek 

beschreven, het infofilmpje is voor interpretatie vatbaar (hoewel ook lijkt dat de 

kinderen daar al voor de ‘op uw plaatsen’ aan de lijn staan. 

 

Om op langere termijn het minste verwarring te veroorzaken kiezen we ervoor om de 

atleten voor het ‘op uw plaatsen’ commando een meter achter de lijn te laten staan. 

De opgeleide Kidsjuryleden zullen worden geïnformeerd over deze aanpassing. 

 

 Paspoort toekomst 

Een groot deel van de kinderen (en ouders) vinden het paspoort een meerwaarde, ze 

zijn ook erg fier op de stickers die ze verzamelen op wedstrijden. 

Voor de federatie en clubs zorgen de paspoorten evenwel ook voor praktische 

beslommeringen. 

We hebben de mogelijkheid om dankzij hoofdsponsor Allianz een applicatie te 

ontwikkelen voor de jeugdatleten (KAN tem MIN), hierin zouden we het paspoort 

willen verwerken. Dit wordt momenteel door een team ontwikkelaars opgestart. 

3 Organisaties wedstrijden: klachten 

Op regelmatige basis ontvangen we over (jeugd)wedstrijden klachten van atleten, 

ouders, trainers over de organisatie. 

De meest voorkomende problemen die worden aangekaart zijn: 

- Slecht opgestelde uurroosters 

- Geen of slechte aanpassingen aan uurrooster op basis van inschrijvingen 

- Teveel deelnemers 

- Plots toch maar 2 pogingen toekennen terwijl dit niet was aangekondigd (wat 

overigens niet is toegelaten!) 

Er wordt opgemerkt (kwam ook in de regiovergaderingen heel vaak aan bod) dat clubs 

dankzij atletiek.nu wel al veel beter zijn geworden in hun organisaties. 

 

We menen dat elke organisator steeds het beste voorheeft bij de voorbereiding en de 

organisatie van hun wedstrijden. 

Toch menen we ook dat er zeker nog verbeteringen mogelijk zijn, en dit maakt 

uiteraard ook een heel belangrijk onderdeel uit van de hervorming. 

De nodige initiatieven worden ondernomen om verbeteringen van de organisaties 

waar klachten over komen na te streven. 
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4 Verslag PC West-Vlaanderen: puntjes jeugdsportfonds 

Het PC West-Vlaanderen had in zijn vergadering van 16 februari een aantal 

bedenkingen geformuleerd ivm het jeugdsportfonds. 

Het reglement zal voor jaargang 2025 zeer grondig herzien moeten worden, de 

federatie heeft daarom besloten om het huidige reglement zowel in 2023 als 2024 nog 

te behouden en rustig de tijd te nemen om een volledig nieuwe reglement op te 

stellen (zodat het ook voldoet aan de vereisten van Sport Vlaanderen die een groot 

deel van het gesubsidieerde bedrag voorziet). 

Een uitgebreid antwoord op de puntjes van PC wordt aan het PC West-Vlaanderen 

bezorgd. Hierbij alvast samengevat: 

- Verplichting Kids & co dag: is momenteel niet van toepassing, wellicht 

vergissing met de verplichting Running & co dag (waar deel van subsidie op 

wordt verrekend). 

- Kansengroepen: in elke gemeente zijn er personen in financieel moeilijke 

situaties. Elke club kan dus zeker een initiatief nemen om leden te 

ondersteunen. 

- Opleidingen: klopt dat het moeilijk is om elk jaar nieuw opgeleide trainers te 

hebben. Evenwel scoren clubs hier nog behoorlijk goed op. 

- Initiator opleiding te lang en inhoudelijk beperkt: opleiding duurt in effectieve 

tijd niet super lang, maar is wel gespreid over meerdere maanden (bedoeling 

om trainers zo min mogelijk te belasten). De opleiding krijgt volledig opfrissing, 

samen met de volledig opleidingsstructuur. Vanaf 2024 zou dit dus opnieuw 

beter zijn. 

- Rekening houden met ervaring en niet enkel diploma: heel moeilijk om hierop 

in te gaan hoewel we zeker erkennen dat een diploma niet alleszeggend is. Er 

zijn evenwel ook opnieuw vanuit Sport Vlaanderen enkele vereisten en zij 

kijken ook enkel naar diploma’s van trainers. 

We nemen deze punten zeker mee als we verder werken aan het nieuwe reglement. 

 

Herinnering aan vorige vergadering: lijsten opstellen van punten die belangrijk zijn in 

een jeugdclub. Wat maakt van een jeugdclub een goede jeugdclub? Nieuw reglement 

tegen september 2024! Dit werd uitgesteld naar latere vergadering(en). 

5 Bekommernis ouder(s): tarieven wedstrijden 

Een ouder contacteerde ons in februari met enkele vragen/bezorgdheden over de 

kostprijs om deel te nemen aan wedstrijden. Gelijkaardige opmerkingen werden ook 

tijdens de regiovergaderingen meermaals aangehaald. 

De bijdragen voor wedstrijden zijn (zeker ook sinds Corona) sterk toegenomen, voor 

een groot deel te wijten aan de stijgende kostprijs om een wedstrijd te kunnen 

organiseren: huur accommodatie, kosten aan materiaal, juryvergoeding,… Het is dus 

begrijpelijk dat organisatoren deze kosten ook doorrekenen aan de deelnemers en 

toeschouwers. 

Voor atleten die regelmatig willen deelnemen aan wedstrijden is de kostprijs zeker niet 

te onderschatten, daarbij komt dat kinderen die het financieel niet breed hebben 

momenteel amper kans hebben om deel te nemen aan wedstrijden (of moeten 

rekenen op goodwill van een organisator). 

 

De beleidscommissie volgt de standpunten van beide partijen wat ervoor zorgt dat een 

oplossing vinden geen eenvoudige opgave zal zijn. 

 

Er wordt een voorstel geformuleerd dat we zullen aftoetsen met de beleidscommissie 

competitie en raad van bestuur. 
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6 Noodnummer op veldlopen? 

Op veldlopen (en ook stratenlopen) is een hulpverlener niet altijd in de buurt van een 

noodsituatie. De vraag werd gesteld om eventueel een noodnummer bekend te maken 

door de organisator. 

 

We kunnen wedstrijdorganisatoren vooral aanraden om een goed protocol te voorzien 

voor de hulpverlening zodat deze snel kan gecontacteerd worden en snel iemand ter 

plaatse kan zijn. Een aantal voorstellen om hierbij te helpen: 

- Verspreid voldoende medewerkers (met walkie talkie of gsm) over parcours die 

snel contact kunnen opnemen met de hulppost 

- Hulpverleners moeten op vaste locatie bereikbaar zijn 

- Zorg ervoor dat de medewerkers van de wedstrijd ook weten wie de 

hulpverlener is/zijn 

- Laat de hulpverleners zichtbaar zijn: aangepaste kledij bijvoorbeeld. 

- Publiceer eventueel een noodnummer op atletiek.nu of hang dit op 

verschillende plaatsen op terrein uit. 

- Mobiliseer clubmedewerkers (trainers, bestuurders, vrijwilligers) om een 

bijscholing eerste hulp te volgen 

 

Daarnaast kunnen we alleen maar aanmoedigen dat iedereen de nodige opleiding 

volgt om eerste zorgen te kunnen toedienen. 

 

Momenteel is een medische hulp niet verplicht op alles wedstrijden, de commissie 

vraagt aan de beleidscommissie competitie om de reglementen te herzien en toch op 

elke wedstrijd een vorm van eerste hulp verplicht te maken. Dit hoeft geen rode kruis 

te zijn, een verpleger, dokter,… kan deze taak zeker ook op zich nemen.  

7 Uitleendienst wedstrijdmateriaal 

We kregen de vraag of een sportdienst wedstrijdmateriaal voor KAN-BEN zou kunnen 

ontlenen. 

Ook voor scholen kan dit wel een interessant aanbod zijn. 

We vinden het wel belangrijk dat indien materiaal wordt voorzien ook het concept op 

de correcte manier wordt aangeboden. Moet eens bekeken worden of we in de 

toekomst naar scholen en sportdiensten het volledige pakket kunnen promoten, 

inclusief handboeken. 

 

De federatie heeft momenteel geen wedstrijdpakket(ten) beschikbaar maar dit zou wel 

voorzien kunnen worden. Uit te zoeken om dit logistiek via de provinciale 

uitleendiensten van Sport Vlaanderen te voorzien. Voorwaarde is wel dat hier dan ook 

effectief gebruik van wordt gemaakt. 

8 Jeugddag evaluatie 

Verschillende commissieleden waren zelf aanwezig op de jeugddag en gaven een 

(hele) positieve evaluatie over het nieuwe concept van de jeugddag. 

De kinderen konden veel meer doen, wachttijden waren veel minder lang,… 

Er werd/wordt nog een grondige evaluatie gedaan door Nick en Owen die de 

organisatie op zich hebben genomen. We komen hier in een volgende vergadering nog 

op terug.  

9 Volgende vergadering 

Maandag 15 mei 19u00 Brussel 

Opdracht: oplijsten van een aantal voorstellen voor vernieuwing in competitie PUP-

MIN, op organisatorisch vlak enerzijds en op disciplinetechnisch vlak anderzijds.  

 

 


